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HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY KOMMUNESTYRE 
 

 
 
Den 10.01.06 ble det avholdt kommunestyremøte på Havøysund hotell A/S – restauranten. 
 
Møtet var berammet med sakliste den 3.01.06 og kommunestyrets representanter ble innkalt 
med sakliste samme dag. 
Videre ble  saklisten samme dato sendt kommunestyrets vararepresentanter,  revisjonen, 
pressen, NRK, regionrådet, skolene i kommunen, etatene,  samt politiske partier som er 
representert i kommunestyret. 
 
Den 3.01.06  ble  også  rådmannens utredning/innstilling   sendt kommunestyrets 
representanter/ vararepresentanter og øvrige som får tilsendt dokumenter vedr. 
kommunestyrets møter.   
 
 
Av kommunestyrets representanter hadde 2  representanter  meldt forfall og vara-
representanter var innkalt .  
 
Frammøtt var: 
 
 
AV MÅSØY ARBEIDERPARTIS LISTE: 
 

1. Repr.  Ingalill Olsen  
 2.   ”  John Aase 
 3.    ”  Roy-Arne Andersen 
 4.    ”  Ingerd Olsen 
 5.         ”         Irene Ramberg Eliassen 
 6.         ”        Kjell Larsen 
 7.         ”         Asle Fagerhaug 
 8.   Vararepr.  Georg Mathisen 
 
   
AV SENTERPARTIETS LISTE:     
   
 9.   Repr.   Torstein Johnsen 
 10.    ”  Knut Hesten 
 11.     ”            Eva Britt Brochmann 
 12.  Vararepr. Elisabeth D. Guldbrandsen    
   
        
AV SOS. VENSTREPARTIS LISTE: 
 
 13.  Repr.  Bård Mortensen 
 14.        ”  Lisbeth Seppola 
 15.        ”         Stein Kristiansen 
 
 
AV HØYRES LISTE: 
 16.   Repr.   Børre Stabell 
 17.   ”  Anne Karin Olli 
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Videre deltok rådmann Leif Vidar Olsen og konsulent Eli Moe. 
 
Møtet ble satt kl.  10.00. 
 
Etter navneopprop fikk kommunestyret orientering om: 
 

• Circus Snefjord v/Hanne Einarsen og Trond Nilsen 
• KLP v/ Rune Roaldkvam 

 
 
Deretter tok kommunestyret pause for avholdelse av gruppemøte. 
 
 
Møtet ble igjen satt kl.  12.05. 
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0001/06  
SNEFJORD SKOLE - LEIEAVTALE - OPSJON PÅ KJØP  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til leiekontrakt med opsjon på kjøp vedr. Snefjord skole mellom Måsøy kommune og 
Hanne Einarsen og Trond Nilsen.  
 
Kommunestyret godkjenner leieavtalens §5, punkt 5 og 6.  
 
 
Behandling: 
 
Repr. John Aase (A) fremmet forslag på følgende ny ordlyd av leieavtalens § 5, pkt. 6: 
 
 Måsøy kommune har forkjøpsrett til bygget dersom leietakerne skal selge bygget. 
 (Resten av  pkt. 6 strykes.) 
 
 
 
Repr. Elisabeth D. Guldbrandsen (SP) fremmet forslag på følgende tillegg til rådmannens innstilling: 
 

Før salg gjennomføres skal eier Måsøy kommune finne løsning på grendehusfunksjonen i Snefjord. 
 

 
Repr. Børre Stabell (H) fremmet deretter følgende forslag på tillegg til rådmannens innstilling: 
 

Måsøy kommune forplikter seg å ivareta grendhusfunksjonen på Snefjord skole. Dette må gjøres 
gjennom leiekontrakten § 3 pkt. 5 og kommunen sørger  for at konflikter ikke oppstår. Hvis 
kombinasjon Circus Snefjord og grendehusfunksjonen blir vanskelig å kombinere, forplikter Måsøy 
kommune seg til å finne annen løsning på dette. 

 
 
Det ble deretter foretatt votering over de foreliggende forslag og rådmannens innstilling: 
 
1. Forslaget fremmet av repr. John Aase (A) – Enst. vedt. 
2. Forslaget fremmet av repr. Elisabeth D. Guldbrandsen (SP) – Enst. vedt. 
3. Forslaget fremmet av repr. Børre Stabell (H) følger saken – Enst. vedt. 
4. Rådmannens innstilling med de endringer som fremkommer i pkt. 1 og 2 – Enst. vedt. 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Kommunestyret viser til leiekontrakt med opsjon på kjøp vedr. Snefjord skole mellom Måsøy kommune og 
Hanne Einarsen og Trond Nilsen.  
 
Kommunestyret godkjenner leieavtalens §5, punkt 5. Pkt.  6 blir å lyde: 

Måsøy kommune har forkjøpsrett til bygget dersom leietakerne skal selge bygget. 
 
Før salg gjennomføres skal eier Måsøy kommune finne løsning på grendehusfunksjonen i Snefjord. 
 
         Enst. vedt. 
 
 
 
Repr. Stein Kristiansen (SV) ble erklært inhabil i sakene 2/06 og 3/06 som saksbehandler for sakene – jfr. 
kommunelovens § 40, pkt. 3 b. 
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Repr. Stein Kristiansen underskrev protokollen og fratrådte møtet. 
 
 
Stein Kristiansen (s) 
 
 
 
Vararepr. Pål Stian Bekkhus (SV)  var innkalt og tiltrådte møtet før behandling av sak 2/06. 
 
 
  
0002/06  
REGULERINGSPLAN HAMNEDALEN HYTTEFELT - EGENGODKJENNING. 
 
Rådmannens innstilling: 
 
Måsøy kommunestyre egengodkjenner, med hjemmel i Plan- og bygningsloven §§ 23 og 27.2 det fremlagte 
forslag til reguleringsplan for Hamnedalen hyttefelt med tilhørende planbeskrivelse og planbestemmelser dat. 
10.11.05. 
 

Planen kunngjøres i henhold til Plan- og bygningslovens § 27.2 
 
Behandling: 
 
Repr. Ingerd Olsen (A) fremmet  følgende forslag på endring av bestemmelser og retningslinjer til 
reguleringsplanen: 
 

Pkt. 3.5.5 Terasser – utgår 
Pkt. 3.9.3 Material- og fargebruk 
Siste setning endres til: Taktekking skal være i sort papp, shingel eller ståltak 

 
Votering: 
1. Pkt. 3.5.5 Terasser – utgår. Vedtatt med 13 mot 4 stemmer 
2. Pkt. 3.9.3 Material- og fargebruk – endring. Vedtatt med 16 mot 1 stemme. 
3. Rådmannens innstilling med unntak av endringer i bestemmelsr og retningslinjer til reguleringsplanen . pkt.  
    3.5.5 og 3.9.3 – Enst. vedt. 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 
Rådmannens innstilling vedtas. Dog blir bestemmelser og retningslinjer til reguleringsplanen å endre som 
følger: 
 

Pkt. 3.5.5 Terasser – utgår 
Pkt. 3.9.3 Material- og fargebruk 
Siste setning endres til: Taktekking skal være i sort papp, shingel eller ståltak 

  
 

 
 
Repr. Asle Fagerhaug (A) ble permittert under behandling av sak 3/06. Repr. underskrev protokollen og 
fratrådte møtet. 
 
Asle Fagerhaug (s.) 
 
 
  
0003/06  
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SNEFJORD VINDKRAFTVERK -HØRING AV SØKNAD OG KONSEKVENSUTREDNING  
 
 
Rådmannens innstilling: 
 
Måsøy kommunestyre har ved behandlingen av konsesjonssøknad og konsekvensutredning for Snefjord 
vindkraftverk vurdert følgende punkter; 
 

1. Landskap. 
2. Friluftsliv og ferdsel 
3. Kulturminner og kulturmiljø 
4. Fugl 
5. Reindrift 
6. Annen fauna 
7. Flora og vegetasjon 
8. Støy 
9. Skyggekast og refleksblink 
10. Annen arealbruk 
11. Infrastruktur 
12. Samfunnsmessige virkninger 
13. Vindforhold og økonomi 
14. Alternativ lokalisering 
15. Oppfølgende undersøkelser 
16. Metode og samarbeid 

 
Alle punkter er vurdert. En viser i den forbindelse til saksutredningen. Kommunen har særlige merknader til 
følgende punkter i konsekvensutredningen/konsesjonssøknaden; 
 
Til punkt 2 Friluftsliv og ferdsel 
 
Forhold omkring turistvegen (RV889) kan en ikke se er tilstrekkelig utredet. Formannskapet i Måsøy har i sin 
høringsuttalelse til konsekvensutredningsprogrammet bla. uttalt; Rådet for nasjonale turistveger har på 
generelt grunnlagt uttalt at de ikke ønsker etablering av vindmøller på / langs de aktuelle 
strekningene. Kommunen forventer derfor at dette forholdet blir grundig vurdert i 
Konsekvensanalysen, herunder hvilke konsekvenser et eventuelt vindkraftanlegg vil ha i forhold til RV 
889 som nasjonal turistveg. Formannskapet forventer at dette arbeidet skjer i tett dialog med styret i 
Nasjonale turistveger. 
 
Det foreligger ingen referanser eller henvisninger på hva Rådet for nasjonale turistveger og/eller 
prosjektledelsen faktisk mener konkret i forhold til Vindkraftverket i Snefjord. 
 
Det er i tilegg avdekket faktiske feilopplysninger i tekst og visualisering angående områdets bruk til småviltjakt. 
Utstrekningen av jaktområdet går ikke fra Saltfjellet og nordover, men fom en tenkt linje fom Saltfjellet i linje 
til og fom Guovdavarri og i linje tom Sauhamnnesset og nordover. Kartet i figur 20 må endres. 
 
 
Til punkt 5 Reindrift 
 
Dette kapitelet anses som godt utredet. Det man imidlertid savner er mer relevante forskningsresultater opp mot 
hva de faktiske konsekvensene for reindrifta blir. Det virker som om at det synses en del omkring akkurat dette 
temaet. Partene i dette tilfellet Reindrifta selv, utbygger og forskningsmiljøene bør utnytte muligheten til å 
gjennomføre en planlagt studie, for bruk i ettertiden, i et relevant område. Spesielt med tanke på tilsvarende 
etableringer i ettertiden. 
 
Områdestyret for reindrift har behandlet saken i møte den 15.12.05 sak 58/05. De konkluderer med at 
konsekvensene blir store for reindrifta og områdestyret går imot at det blir gitt konsesjon og 
ekspropriasjonstillatelse til Snefjord vindpark i Måsøy kommune. 
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Begrunnelsen er i hovedsak basert på områdets funksjon som kalvingsområde. I tillegg sier vedtaket at ”En full 
utbygging” vil kreve store arealer og har et betydelig konfliktpotensiale. Et så stort prosjekt bør vurderes i 
forhold til folkeretten. 
 
Ut i fra uttalelsen/vedtaket har reindrifta ikke uttalt seg til en begrenset utbygging, men tatt utgangspunkt i hele 
området. Dette anser en for å være uheldig. 
 
Reindrifta i området anses å ha liten samfunnsmessig betydning for Måsøy kommune sett i forhold til 
ringvirkningene av en vindkraftutbygging. 
 
Til punkt 10 Annen arealbruk 
 
Temaet Annen arealbruk er ikke utredet spesielt. Det fremgår ikke noen annet av dokumentasjonen enn at man i 
Søknadens kap 2.2 har gitt noen generelle antydninger om hva andre statlige interesser; Forsvar, Kystverket, 
Forholdet til luftfarten mener om tiltaket. En antar at de fleste forhold vil bli berørt i i løpet av høringsperioden. 
I tillegg regner en med at forholdene vil bli avklart i forbindelse med reguleringsplanarbeidet på et senere 
tidspunkt. 
 
Til punkt 12 Samfunnsmessige virkninger og punkt 15 Oppfølgende undersøkelser. 
 
Når det gjelder forhold omkring mulig forurensing i anleggs- og driftsfasen må det utredes mulige påvirkninger 
på nedslagsfelt og vannkilde til Snefjord vannverk. Så langt en kjenner til vil større deler av adkomstveien til en 
fremtidig vindpark sansynligvis gå like i nærheten av hovedvannkilden og videre avskjære hele nedslagsfeltet. I 
tilegg er det sansynlig at inntil 10 vindmøllepunkter vil bli liggende innenfor nedslagsfeltet. Med bakgrunn i 
overstående er det overveiende fare for at vannkilden kan bli forurenset. Det bør legges til rette for at dette 
temat må omhandles som en del av utredningen eller som en tilleggsutredning. Alt. Som en del av prosessen 
ved behandlingen av en reguleringsplan. I tillegg må det utredes virkning på TV og radiosignaler og annen 
kommunikasjon i området. 
 
 
 
Måsøy kommunestyre er ut i fra en totalvurdering, av den oppfatning at konsekvensutredningen blir 
godkjent, og at det gis konsesjon til etablering av vidkraftverk som omsøkt, forutsatt følgende; 
 

• At sikkerhet omkring nedslagsfelt for vannverk og vannkilder ivaretas, slik at Snefjord 
vannverk ikke blir påvirket i negativ retning. 

• At befolkningen i området sikres tilfredstillende forhold for radio- og TV-signaler og annen 
kommunikasjon. 

• At en utbygging retter seg etter de kommentarer og innspill som blir gitt angående RV889 som 
nasjonal turistveg. 

• At de kommentarer og vurderinger som ellers er gjort i selve saksutredningen tas hensyn til i 
størst mulig grad. 

 
 
Behandling: 
 
Ordfører Ingalill Olsen (A) fremmet forslag på følgende endring av rådmannens innstilling – siste avsnitt: 
 
Utgår: 

• At en utbygging retter seg etter de kommentarer og innspill som blir gitt angående RV889 som 
nasjonal turistveg. 

 
 
 
Erstattes med: 

• At nasjonal turistveg kan kombineres med vindkraftutbygging. 
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Måsøy kommune mener at det er mulig, og ber om at NVE tar initiativ til en prosess sammen 
med utbygger, nasjonal turistveg og kommunen, med sikte på å finne en akseptabel løsning. 

 
 
Votering: 
 
Forslag til endring av rådmannens innstilling fremmet av ordfører Ingalill Olsen – Enst. vedt. 
Rådmannens innstilling inkl. endring – Enst. vedt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling med endring fremmet av ordfører Ingalill Olsen (A) vedtas. 
 

Enst. vedt. 
 
  


